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...ZA OSZCZĘDNOŚCI   Jako pierwsza w Polsce kosi pobocza w grudniu!!!!!!! Sądząc po minach kierowców z obcymi
rejestracjami projekt szybko znajdzie oddzew w innych częściach kraju......))))))

Dlaczego teraz ? bo jest mało trawy i tym samym koszty są nikłe..)

Trawa raz a dobrze skoszona przed wigilią odrasta dopiero za rok....

Działanie błyskawiczne temat poruszony w czasie ostatniej rady i już się dzieje....

Oby tak dalej ...Dziękujemy!
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W lecie będzie odśnieżanie - również niskie koszty bo odśnieżarka z pługiem w górze może jeździć  
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